
Farsta stadsdelsnämnd Protokoll nr 1/2019

2019-05-23

Protokoll 1/2019

fört vid Farsta stadsdelsnämnds sammanträde torsdagen den 
23 maj 2019 kl. 20:00-21:15, Konferenscentret i gatuplanet 
på Storforsplan 36, Farsta centrum

Ledamöter Lars Jilmstad (M) Ordförande
Marre Mayr (V) Vice ordförande
Lisbeth Crabo Ljungman (M)
Ann-Louise Ebérus (M)
Arne Fredholm (M) §§1-5, §§25-28
Peter Öberg (L)
Lisa Carlbom (MP)
Malena Liedholm Ndounou (C)
Kjell Backman (S)
Moa Sahlin (S)
Karin Lekberg (S)
Milla Eronen (V)
Leif Söderström (SD) §§1-24
Olof Peterson (M) §§6-24 ersätter Arne Fredholm (M)
Mattias Mårdenfjord (SD) §§25-28 ersätter Leif Söderström 
(SD)

Ersättare Olof Peterson (M) §§1-5
Sten Edebäck (M) §§1-24
Kent Vesterberg (M) §§1-24
Rikard Werge (L) §§1-24
Sigrid Arrhenius (MP) §§1-24
Sofia Modigh (KD)
Daniel Harc (S) §§1-24
Carina Sundbäck (S) §§1-24
Pelle Pettersson (S) §§1-24
Lars Bäck (V) §§1-24
Niklas Aurgrunn (V) §§1-24
Mattias Mårdenfjord (SD) §§1-24

Övriga närvarande Saime Civas Personalföreträdare §§1-24 TCO (Vision)
Marcus Grönqvist Avdelningschef §§1-24
Ingalill Gustavsson Avdelningschef §§1-24
André Isaksson Avdelningschef §§1-24
Carina Lemon-Allstrin Personalföreträdare §§1-24 LO 
(Kommunal)
Per-Ove Mattsson Avdelningschef
Kerstin Sandström Stadsdelsdirektör
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Pia Sundqvist Sekreterare
Jonas Wilhelmsson Avdelningschef §§1-24
Sara Wrethed Avdelningschef §§1-24

Justerare Lars Jilmstad (M), ordförande, Marre Mayr (V), vice ordförande

Datum för justering 2019-05-23

Paragraf §§1-28

Sekreterare Pia Sundqvist
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ÄRENDELISTA
§1 Godkännande av föredragningslistan
§2 Rusta upp någon av de två fotbollsplanerna i 

Tallkrogen
§3 Behov av krissamordnare för stöd till enskilda 

invånare och personal
§4 Spola is för skridskoåkning på bollplanen i 

Olympiaparken i Tallkrogen
§5 Ny förskola vid Torögatan 37 i Tallkrogen
§6 Program för Farstaängen i Farsta
§7 Upprustning av parkvägar i Svedmyra
§8 Föreningssamarbete under loven 2019
§9 Prioriteringar inom det lokala näringslivsarbetet i 

Farsta stadsdelsområde
§10 Upphandling av produktion och distribution av kost 

inom förskola
§11 Upphandling av nattpatrull inom den kommunala 

hemtjänsten
§12 Upphandling av ramavtal för städtjänster i 

verksamhetslokaler
§13 Ny ledamot i stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor
§14 Förordnande enligt LVU av tjänstepersoner vid 

stadens Socialjour
§15 Delegering av polisanmälan vid misstanke om 

folkmord, brott mot mänskligheten och grov 
krigsförbrytelse

§16 Tertialrapport 1 - 2019
§17 Stockholmsmodellen – förslag på ett strukturerat 

arbetssätt för myndighetsgemensam samverkan kring 
målgruppen sjukskrivna individer som saknar 
sjukpenninggrundande inkomst

§18 Rapportering till IVO av ej verkställda beslut kvartal 1 
2019

§19 Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor den 13 
maj 2019

§20 Protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 13 
maj 2019

§21 Protokoll från utvecklings- och näringslivsrådet den 3 
april 2019

§22 Protokoll från miljörådet den 25 april 2019
§23 Stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering och 

övriga anmälningsärenden
§24 Nämndens frågor och information från förvaltningen
§25 Borttagen på grund av sekretess
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§26 Borttagen på grund av sekretess
§27 Borttagen på grund av sekretess
§28 Anmälan av sociala delegationens protokoll
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§ 1
Godkännande av föredragningslistan 

Beslut 
Stadsdelsnämnden fastställer den av ordföranden föreslagna 
föredragningslistan för sammanträdet.
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§ 2
Rusta upp någon av de två fotbollsplanerna i Tallkrogen 
Inlämnat medborgarförslag, för nämndens ställningstagande
FAR 2019/268

Beslut 
Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda ett 
medborgarförslag från Stefan Lindberg om att rusta upp någon av 
de två fotbollsplanerna i Tallkrogen.

Sammanfattning av ärendet 
Stefan Lindberg har lämnat in ett medborgarförslag om att rusta upp 
någon av de två fotbollsplanerna i Tallkrogen.

Förvaltningen föreslår att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att 
bereda förslaget.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/268-3 (Godkänd - R 1) Tjut vid anmälan. Rusta 

upp någon av de två fotbollsplanerna i Tallkrogen
 FAR 2019/268-2 Medborgarförslag om att rusta upp någon 

av två bollplaner i Tallkrogen
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§ 3
Behov av krissamordnare för stöd till enskilda invånare 
och personal 
Inlämnat medborgarförslag, för nämndens ställningstagande
FAR 2019/282

Beslut 
Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda ett 
medborgarförslag från Anne Strand om behov av krissamordnare 
för stöd till enskilda invånare och personal.

Sammanfattning av ärendet 
Anne Strand har lämnat in ett medborgarförslag om behov av 
krissamordnare för stöd till enskilda invånare och personal

Förvaltningen föreslår att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att 
bereda förslaget.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/282-2 (Godkänd - R 1) Tjut vid anmälan till 

nämnden
 FAR 2019/282-1 Behov av krissamordnare för stöd till 

enskilda invånare och personal
 165058 Tjut vid anmälan till nämnden
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§ 4
Spola is för skridskoåkning på bollplanen i 
Olympiaparken i Tallkrogen 
Svar på medborgarförslag
2019/000096

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på ett medborgarförslag från Mille Beckman om att spola is för 
skridskoåkning på bollplanen i Olympiaparken i Tallkrogen.

Sammanfattning av ärendet 
I ett medborgarförslag föreslår Mille Beckman att förvaltningen ska 
spola is för skridskoåkning på bollplanen i Olympiaparken i 
Tallkrogen. Han hänvisar till att spontanidrott bör prioriteras och att 
det är viktigt ur ett hälsoperspektiv.

Förvaltningen håller med förslagsställaren om att spontanidrott är 
viktigt att prioritera och har därför samrått med idrottsförvaltningen 
för att utreda möjligheterna att spola fler isbanor. Platsen vid 
Olympiaparken är inte den mest lämpliga utifrån närhet till lite 
större bostadsområden, skola, förskolor, parklek etcetera. 
Förvaltningarna föreslår därför istället att det kommande 
vintersäsong spolas en naturis på bollplanen vid Odlarängen nära 
Tallkrogens skola. Nytt för nästa vinter är också att parkleken 
Nybygget i Gubbängen kommer att spola is, när vädret tillåter.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/96-8 (Godkänd - R 1) tjut spola is
 FAR 2019/96-7 medborgarförslag spola is olympiaparken, 

bilaga
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§ 5
Ny förskola vid Torögatan 37 i Tallkrogen 
Inriktningsärende
FAR 2019/253

Beslut 
Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att vid förskolan 
Regnbågen, Torögatan 37 i Tallkrogen planera för rivning av 
befintliga fastigheter och hos SISAB beställa förslagshandlingar 
och hyresoffert för uppförande av en ny permanent förskola med 
åtta avdelningar.

Sammanfattning av ärendet 
Förskolan Regnbågen vid Torögatan 37 i Tallkrogen med totalt tre 
avdelningar är belägen i två huskroppar som uppfördes år 1959. 
Fastigheterna har stora renoveringsbehov. SISAB bedömer att det 
inte är ekonomiskt försvarbart att renovera och behålla 
fastigheterna.

Förvaltningen planerar i samråd med SISAB att fastigheterna rivs 
och att en ny förskola med åtta avdelningar uppförs på samma plats. 
Det innebär att förskolan Bullerbyn på sikt kan flytta in i nya 
förskolelokaler. Den verksamheten är idag inrymd i Tallkrogens 
skola och kan då avvecklas så att lokalerna åter kan nyttjas för 
skolverksamhet.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) anmälde ett särskilt 
uttalande.
 
Särskilt uttalande 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) 
 
Vi rödröda anser att det är mycket viktigt att det satsas på 
förskolan. Det är bra att det prioriteras nya lokaler för våra 
barn som kan användas både till lek och pedagogisk 
verksamhet. Vi stödjer därför förslaget om att riva den tidigare 
förskolan och ersätta med en ny. Men för att den nya 
förskolan ska bli så bra så möjligt både för barnen och 
personalen är det viktigt att de fackliga organisationerna som 
representerar förskolans anställda får vara med och 
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gemensamt planera detta projekt från början, något som 
enligt uppgift inte har gjorts denna gång trots att det står i 
tjänsteutlåtandet. Jämfört med de tidigare föreslagna 
konceptförskolorna önskar vi därför att man redan nu tar i 
beaktande att se över så att barnen får en tillräckligt stor och 
kreativ lekyta utomhus, gärna med natur och möjlighet till 
skugga. Samt att undvika att den endast är en gemensam 
hall för alla avdelningar och att det finns tillräckligt med 
toaletter för både barn och personal. 
 
Enligt tjänsteutlåtandet ska den nya förskolan ersätta 
förskolan Regnbågen som består av tre avdelningar och den 
nya förskolan planeras rymma åtta avdelningar. Också avser 
man att nuvarande förskola Bullerbyn med sex avdelningar 
ska flytta till den nya förskolan. Då det kommer att saknas 
utrymme för en av dessa avdelningar så önskar vi att man 
fortsätter satsa på permanenta lösningar gällande förskolan 
för att undvika framtida platsbrist.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/253-1 (Godkänd - R 1) Tjut förskola Torögatan
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§ 6
Program för Farstaängen i Farsta 
Inriktningsärende
FAR 2019/250

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till program för 
Farstaängen och uppdrar åt förvaltningen att utveckla parken enligt 
programmet.

Sammanfattning av ärendet 
Enligt Farstas lokala parkplan ska Farstaängen utvecklas till en 
stadsdelspark. Nämnden har ansökt om 15 miljoner kronor för att 
genomföra projektet och har beviljats 0,5 miljoner 2019 för att 
påbörja genomförandet. Förvaltningen har tagit fram ett förslag till 
program för parken.

Parken kommer enligt förslaget att innehålla ytor som attraherar alla 
åldrar. Den kommer att ha mötesplatser, ytor för aktivitet och lek 
och lugna ytor. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden 
godkänner programmet och uppdrar åt förvaltningen att utveckla 
parken enligt programmet.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) anmälde ett särskilt 
uttalande. Till detta anslöt Leif Söderström (SD)
 
Särskilt uttalande 
Kjell Backman m fl (S), Marre Mayr m fl (V) och Leif Söderström 
(SD)
 
Vi i rödröda gruppen anser att FHR har viktiga synpunkter 
och frågor, särskilt angående planerna för upprustningen av 
Farstaängen. Det gäller bland annat ytbeläggningen på 
gångvägarna, trappor utan ramper och vikten av att häckar 
och buskage inte skymmer sikten för rullstolsbundna vid 
korsningarna.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/250-1 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande 

Farstaängen
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 FAR 2019/250-2 Bilaga 1
 FAR 2019/250-3 Bilaga 2
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§ 7
Upprustning av parkvägar i Svedmyra 
Genomförandeärende
FAR 2019/258

Beslut 
Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att upprusta parkvägar i 
Svedmyra enligt förvaltningens förslag.

Sammanfattning av ärendet 
Parkvägarna mellan Oppundavägen och Grycksbovägen i Svedmyra 
är i behov av upprustning. De är till större delen grusvägar som har 
återkommande problem med vattensamlingar och ojämnheter.

Förvaltningen föreslår att vägarna rustas upp. Åtgärden är 
kostnadsberäknad till 1,4 miljoner kronor och stämmer med 
kommunfullmäktiges mål om ökad framkomlighet.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/258-1 (Godkänd - R 1) Upprustning av parkvägar 

i Svedmyra
 FAR 2019/258-2 Upprustning av parkvägar i Svedmyra 

bilaga 1
 FAR 2019/258-3 Upprustning av parkvägar i Svedmyra 

bilaga 2
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§ 8
Föreningssamarbete under loven 2019 
FAR 2019/252

Beslut 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
förvaltningens plan för föreningssamarbeten under loven 2019.

Sammanfattning av ärendet 
Stockholms stad har 2019 beviljats stöd från Socialstyrelsen för att 
genomföra aktiviteter under sommaren för barn och ungdomar 
mellan 6 och 15 år. Förvaltningen har gjort ett förslag till fördelning 
av dessa medel. Förutom de aktiviteter som förvaltningen själv 
anordnar planerar förvaltningen att avsätta medel för aktiviteter 
under sommarlovet i samverkan med det lokala föreningslivet.

Föreningar ska erbjudas att lämna in idéer och förslag på aktiviteter 
som sedan genomförs i samarbete med stadsdelsförvaltningen. 
Förvaltningen föreslår också att föreningssamarbeten sker under 
höst- och jullovet.

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
förvaltningens plan för föreningssamarbeten under loven 2019.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/252-1 (Godkänd - R 1) tjut föreningssamarbete 

sommarlovet
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§ 9
Prioriteringar inom det lokala näringslivsarbetet i Farsta 
stadsdelsområde 
2019/000227

Beslut 
Stadsdelsnämnden fastställer prioriteringar inom det lokala 
näringslivsarbetet i Farsta stadsdelsområde enligt förslag från 
förvaltningen och utvecklings- och näringslivsrådet.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämndens nya utvecklings- och näringslivsråd har fått i 
uppdrag av nämnden att föreslå åtgärder som kan leda till ökat 
företagande och att flera arbetsplatser etableras inom 
stadsdelsområdet. Rådet ska också lämna förslag till 
stadsdelsnämnden om tydliga mål för verksamhetsområdet och hur 
dessa ska följas upp.

Förvaltningens och rådets förslag för ökat företagande och fler 
arbetsplatser i Farsta är uppdelat i tre övergripande huvuduppgifter:

1. Ge kvalitativ lokal näringslivsservice
2. Främja tillväxt inom prioriterade näringar
3. Skapa attraktiva etableringsmöjligheter

Underlaget ska utgöra grund för nämndens kommande 
verksamhetsplaner. Uppföljning av de aktiviteter som föreslås sker 
inom ramen för ordinarie uppföljning i samband med 
tertialrapporter och verksamhetsberättelse.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/227-2 (Godkänd - R 2) Tjut prioriteringar..
 FAR 2019/227-3 Bilaga prioriteringar inom det lokala 

näringslivsarbetet i Farsta
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§ 10
Upphandling av produktion och distribution av kost inom 
förskola 
2019/000244

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att upphandla produktion och 

distribution av kost inom kommunal förskola i Farsta 
stadsdelsområde för perioden 29 februari 2020 – 28 februari 
2022, med möjlighet till förlängning av avtalet i ett plus ett 
år.

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att 
genomföra upphandlingen, fatta upphandlingsadministrativa 
beslut och tilldelningsbeslut, hantera eventuell överprövning 
och teckna avtal med leverantör.

3. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att vid behov 
besluta om

 partsbyte, det vill säga att parts rättigheter och skyldigheter 
överlåts på annan utförare

 förlängning, uppsägning och mindre justeringar av avtal.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämndens avtal med Sodexo om produktion och 
distribution av kost till de kommunalt drivna förskolorna löper ut 
den 28 februari 2020 och kan då inte förlängas. Då tillagningskök 
saknas på flera förskolor föreslår förvaltningen att nämnden uppdrar 
åt förvaltningen att genomföra en upphandling av produktion och 
distribution av kost inom förskola.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M), Peter Öberg (L), Lisa Carlbom 
(MP) och Malena Liedholm Ndounou (C) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag. I detta instämde Leif 
Söderström (SD). I detta instämde Sofia Modigh (KD) med ett 
ersättaryttrande.
 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) yrkade att 
nämnden skulle avslå förvaltningens förslag och lade fram ett eget 
förslag – se Reservation nedan. 
 
Beslutsgång
Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag.
 
Reservation 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) 
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1.    Stadsdelsnämnden beslutar att produktion och 
distribution av kost till den kommunala förskolan som saknar 
tillagningskök i Farsta stadsdelsområde från den 29 februari 
2020 ska utföras i egen regi.  
 
2. Samt att förvaltningen därför får i uppdrag att tillvarata de 
erfarenheter som finns av samordnat nyttjande av befintligt 
tillagningskök vid SISAB:s fastighet Campus Konradsberg på 
Kungsholmen.
 
3.  Att denna produktion kan ske genom ett motsvarande 
samordnat nyttjande av överkapaciteten vid redan befintliga 
tillagningskök som idag drivs av utbildningsnämnden i 
närområdet eller av stadsdelsnämnderna i Skarpnäck 
och/eller Enskede Årsta Vantör för att minimera transporterna 
jämfört med dagens leveranser från Sodexo.
 
4. Att produktionen ska ligga i linje med FNs Globala mål 
2030 och bidra till hållbarhet. Det innebär att maten bör vara 
ekologisk och gärna närproducerad. Vegetariska alternativ 
bör också ingå. Krav på
detta ska finnas med i upphandlingen.
 
5. Att krav om att producenten ska ha kollektivavtal ingår i 
upphandlingen.
 
Ersättaryttrande
Sofia Modigh (KD)
 
Om jag hade haft förslags- och rösträtt hade jag yrkat att nämnden 
skulle besluta enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/244-2 (Godkänd - R 1) tjut upphandling kost 

förskola
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§ 11
Upphandling av nattpatrull inom den kommunala 
hemtjänsten 
2019/000246

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att upphandla nattpatrull inom 

den kommunala hemtjänsten för perioden 1 juni 2020 – 31 
maj 2022, med möjlighet till förlängning av avtalet i ett plus 
ett år.

2. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att genomföra 
upphandlingen, fatta upphandlingsadministrativa beslut och 
tilldelningsbeslut, hantera eventuell överprövning och 
teckna avtal med leverantör.

3. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att vid behov 
besluta om

 partsbyte, det vill säga att parts rättigheter och skyldigheter 
överlåts på annan utförare

 förlängning, uppsägning och mindre justeringar av avtal.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämndens avtal med Attendo Sverige AB om nattpatrull 
inom den kommunala hemtjänsten löper ut den 31 maj 2020 och 
kan då inte förlängas. Därför måste nämnden antingen genomföra 
en ny upphandling eller driva verksamheten i egen regi. Eftersom 
insatsen är begränsad och de fasta kostnaderna är höga föreslår 
förvaltningen att nämnden uppdrar åt förvaltningen att genomföra 
en ny upphandling.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M), Peter Öberg (L), Lisa Carlbom 
(MP) och Malena Liedholm Ndounou (C) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag – se BESLUT ovan. I detta 
instämde Leif Söderström (SD). I detta instämde Sofia Modigh 
(KD) med ett ersättaryttrande.
 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) yrkade i första hand att 
nämnden skulle besluta att nattpatrull inom hemtjänsten ska drivas i egen 
regi, i andra hand att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag med 
partiernas komplettering – se Reservation nedan.
 
Beslutsgång
Ordföranden behandlade först yrkandet om drift i egen regi och 
fann att nämnden hade avslagit det.
 
Ordföranden ställde sedan yrkandet om bifall till förvaltningens 
förslag mot yrkandet om bifall samt därutöver en komplettering av 
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förvaltningens förslag och fann att nämnden hade beslutat enligt 
förvaltningens förslag.
 
Reservation 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) 
 
Att stadsdelsnämnden beslutar att nattpatrull inom den 
kommunala hemtjänsten drivs i egen regi när avtalet med 
Attendo Sverige AB löper ut den 31 maj 2020. Därest detta 
förslag inte vinner stadsdelsnämndens majoritet förslår vi i 
andra hand att,
 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att upphandla nattpatrull inom 
den kommunala hemtjänsten för perioden 1 juni 2020 – 31 
maj 2022, med möjlighet till förlängning av avtalet i ett plus ett 
år.
 
2. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att genomföra 
upphandlingen, fatta upphandlingsadministrativa beslut och 
tilldelningsbeslut, hantera eventuell överprövning och teckna 
avtal med leverantör.
 
3. Nämnden uppdrar till förvaltningen att lägga ett anbud i 
egen regi.
 
4. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att vid behov 
besluta om

a. partsbyte, det vill säga att parts rättigheter och 
skyldigheter överlåts på annan utförare

b) förlängning, uppsägning och mindre justeringar av avtal.
5. Att endast företag med gällande kollektivavtal får delta i 
den gemensamma upphandlingen.
 
Ersättaryttrande
Sofia Modigh (KD)
 
Om jag hade haft förslags- och rösträtt hade jag yrkat att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/246-2 (Godkänd - R 1) tjut upphandling 

nattpatrull
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§ 12
Upphandling av ramavtal för städtjänster i 
verksamhetslokaler 
2019/000245

Beslut 
1.      Stadsdelsnämnden beslutar att delta i gemensam upphandling 

av ramavtal för städtjänster i verksamhetslokaler för perioden 1 
maj 2020 – 30 april 2022, med möjlighet till förlängning av 
avtalet i ett plus ett år. tillsammans med stadsdelsnämnderna 
Skarpnäck, Älvsjö och Enskede-Årsta-Vantör, under 
förutsättning av motsvarande beslut i dessa nämnder. 

2.      Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att fatta 
upphandlingsadministrativa beslut och tilldelningsbeslut, 
hantera eventuell överprövning och teckna ramavtal med 
leverantörer.

3.      Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att vid behov besluta 
om
a)      partsbyte, det vill säga att parts rättigheter och skyldigheter 

överlåts på annan utförare
b)      förlängning, uppsägning och mindre justeringar av avtal.

4.      Stadsdelsdirektören får vid behov besluta att vidaredelegera 
beslutanderätten enligt punkt 2 och 3 ovan till förvaltningschef 
vid någon av de andra deltagande stadsdelsnämnderna.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämndens avtal om städtjänster i verksamhetslokaler löper 
ut den 30 april 2020 och kan inte förlängas ytterligare. En 
upphandling av ramavtal bör därför genomföras under hösten 2019.

Förvaltningen har fört samtal med stadsdelsförvaltningarna 
Skarpnäck, Älvsjö och Enskede-Årsta-Vantör om ett eventuellt 
samarbete. Tillfrågade förvaltningar har ställt sig positiva till att 
genomföra en gemensam upphandling. Under förutsättning av 
nämndernas beslut planerar Farsta stadsdelsförvaltning att samordna 
upphandlingen.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M), Peter Öberg (L), Lisa Carlbom 
(MP) och Malena Liedholm Ndounou (C) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag – se BESLUT ovan. I detta 
instämde Leif Söderström (SD). I detta instämde Sofia Modigh 
(KD) med ett ersättaryttrande.
 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) yrkade i första 
hand att nämnden skulle besluta att städtjänster i 
verksamhetslokaler ska utföras i egen regi, i andra hand att 
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nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag med partiernas 
komplettering – se Reservation nedan. 
 
Beslutsgång
Ordföranden behandlade först yrkandet om utförande i egen regi 
och fann att nämnden hade avslagit det.
 
Ordföranden ställde sedan yrkandet om bifall till förvaltningens 
förslag mot yrkandet om bifall samt därutöver en komplettering av 
förvaltningens förslag och fann att nämnden hade beslutat enligt 
förvaltningens förslag.
 
Reservation 
Kjell Backman m fl (S) och Marre Mayr m fl (V) 
 
Att stadsdelsnämnden i första hand beslutar att städtjänster i 
verksamhetslokaler från 1 maj 2020 ska utföras i egen regi, 
därest detta förslag inte vinner stadsdelsnämndens majoritet 
förslår vi i andra hand att

1. Stadsdelsnämnden beslutar att delta i gemensam 
upphandling av ramavtal för städtjänster i 
verksamhetslokaler för perioden 1 maj 2020 – 30 april 
2022, med möjlighet till förlängning av avtalet i ett plus 
ett år. tillsammans med stadsdelsnämnderna 
Skarpnäck, Älvsjö och Enskede-Årsta-Vantör, under 
förutsättning av motsvarande beslut i dessa nämnder. 

2. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att fatta 
upphandlingsadministrativa beslut och tilldelningsbeslut, 
hantera eventuell överprövning och teckna ramavtal med 
leverantörer.

3. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att vid behov 
besluta om 

  partsbyte, det vill säga att parts rättigheter och 
skyldigheter överlåts på annan utförare 

 örlängning, uppsägning och mindre justeringar av 
avtal.

4. Stadsdelsdirektören får vid behov besluta att vidaredelegera 
beslutanderätten enligt punkt 2 och 3 ovan till förvaltningschef vid någon 
av de andra deltagande stadsdelsnämnderna.

5. Att endast företag med gällande kollektivavtal får delta i den 
gemensamma upphandlingen samt att underentreprenörer utan 
gällande kollektivavtal inte får anlitas av de företag som får uppdraget att 
utföra städtjänster i verksamhetslokaler under avtalsperioden.

 
Ersättaryttrande
Sofia Modigh (KD)
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Om jag hade haft förslags- och rösträtt hade jag yrkat att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/245-2 (Godkänd - R 1) tjut upphandling 

städtjänster
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§ 13
Ny ledamot i stadsdelsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 
FAR 2019/264

Beslut 
Stadsdelsnämnden utser Beatrice Kolijn, DHR, som ny ledamot i 
nämndens råd för funktionshinderfrågor för återstoden av perioden 
2019-2022.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämndens råd för funktionshinderfrågor har för 
närvarande fyra vakanta platser. Föreningen DHR – Delaktighet, 
Handlingskraft, Rörelsefrihet – har nu, genom 
Handikappföreningarnas samarbetsorgan (HSO) i Stockholms stad 
nominerat Beatrice Kolijn som ny ledamot i rådet. (HSO samordnar 
nomineringarna till de råd för funktionshinderfrågor som är knutna 
till stadens nämnder.)

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden utser Beatrice Kolijn 
som ny ledamot i rådet för återstoden av perioden 2019-2022.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/264-2 (Godkänd - R 1) tjänsteutlåtande ny 

ledamot i funkrådet
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§ 14
Förordnande enligt LVU av tjänstepersoner vid stadens 
Socialjour 
FAR 2019/251

Beslut 
Nämnden förordnar nedan namngivna gruppledare och 
socialsekreterare vid Socialjouren med rätt att enligt 43 § 1 st 2 p 
LVU, inom nämndens ansvarsområde, begära handräckning av 
Polismyndighet eller, i särskilda fall, Kriminalvård för att 
genomföra beslut om vård eller omhändertagande.

Ann Dahlgren, Daniel Colegate, Elisabet Lundqvist, Agneta 
Engström, Lis-Mari Boija, Sanna Eriksson, Frida Allertz, Maria
Larsson, Inga-Lill Renhorn Källgren, Louisa Sesti, Lena Wedberg, 
Feryal Lövström, Liliana Pellegrino, Martin Karlsson, Gertrud 
Kleberg, Anna-Stina Wilhelmsson, Mira Fargallo-Dillner, Ida 
Carnesten, Lydia Hjalmarsson, Inger Åsebo, Mait Fredlund, 
Liselotte Tronders, Oskar Williamsson, Idil Magan, Fanny 
Hällberg, Julia Petersson, Carl-Johan Kvist, Eva Thomasson, 
Millicent Reyes, Marimba Roney, Lena Svärd, Maria Rangborg och 
Julia Falk.

Nämndens tidigare förordnanden av tjänstepersoner vid 
Socialjouren upphör att gälla.

Sammanfattning av ärendet 
Socialnämnden svarar bland annat för stadens jourverksamhet inom 
individ- och familjeomsorgen, genom den stadsövergripande 
Socialjouren. Socialnämnden beslutar vilka tjänstepersoner vid 
Socialjouren som ska ha rätt, genom förordnande enligt LVU, att 
begära handräckning av Polismyndighet eller, i särskilda fall, 
Kriminalvård, för att kunna genomföra beslut om vård eller 
omhändertagande.

Detta beslut överlämnar socialnämnden sedan till 
stadsdelsnämnderna och ber dem fatta motsvarande beslut avseende 
sina respektive ansvarsområden.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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Handlingar i ärendet
 FAR 2019/251-1 (Godkänd - R 1) tjänsteutlåtande 

förordnande socialjouren
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§ 15
Delegering av polisanmälan vid misstanke om folkmord, 
brott mot mänskligheten och grov krigsförbrytelse 
FAR 2019/262

Beslut 
Stadsdelsnämnden delegerar beslut om polisanmälan vid misstanke 
om folkmord, brott mot mänskligheten och grov krigsförbrytelse till 
sociala delegationen.

Sammanfattning av ärendet 
Det är sannolikt att personer som kan ha deltagit i väpnade aktioner 
i Syrien och andra delar av Mellanöstern nu återvänder eller 
kommer att återvända till Sverige och Stockholm. Då finns en 
önskan att staden mer aktivt utnyttjar de möjligheter som finns att 
samarbeta med polismyndigheten så att personer som gjort sig 
skyldiga till brott lagförs.

Eftersom det är viktigt att kunna de bestämmelser i offentlighet- och 
sekretesslagen, OSL, som reglerar när sekretessen inom 
socialtjänsten kan brytas så har stadsledningskontoret informerat 
berörda förvaltningar om detta.

Förvaltningen föreslår, på rekommendation från 
stadsledningskontoret, att nämnden delegerar beslut om 
polisanmälan vid misstanke om folkmord, brott mot mänskligheten 
och grov krigsförbrytelse till sociala delegationen

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/262-1 (Godkänd - R 1) tjänsteutlåtande 

delegering anmälan misstanke om folkmord

Sida 26 (42)



Farsta stadsdelsnämnd Protokoll nr 1/2019

2019-05-23

§ 16
Tertialrapport 1 - 2019 
2019/000237

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner tertialrapport 1 för 2019.

2. Nämnden begär budgetjustering om 3,5 mnkr för omkostnader 
avseende tomgångshyror under ombyggnationen av Edö vård- och 
omsorgsboende.

3. Nämnden begär budgetjustering om 0,8 mnkr avseende 
investeringsmedel för trygghetsskapande åtgärder.

4. Nämnden ansöker om utökade investeringsmedel om 2,0 mnkr 
för inventarier till förskola.

5. Nämnden reviderar handlingsplan för att motverka 
våldsbejakande extremism enligt bilaga 3.

6. Nämnden beslutar om följande justeringar av årsmål:

a) Antal tillhandahållna platser för feriejobb höjs från 530 till 570.

b) Antal aspiranter som fått Stockholmsjobb höjs från 30 till 35.

7. Omedelbar justering

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/237-10 (Godkänd - R 1) Tertialrapport 1
 FAR 2019/237-2 Bilaga 1 Agressorapport ub071 T1 2019
 FAR 2019/237-3 Bilaga 2 Sdn18 T1 2019
 FAR 2019/237-4 Bilaga 3 Farsta stadsdelsnämnds 

handlingsplan mot våldsbejakande extremism
 FAR 2019/237-5 Bilaga 4 Ansökan medel för 

trygghetsskapande åtgärder - skyltar
 FAR 2019/237-6 Bilaga 5 Ansökan medel för 

trygghetsskapande åtgärder - vegetation
 FAR 2019/237-7 Bilaga 6 Ansökan medel för 

trygghetsskapande åtgärder Larsboda
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 FAR 2019/237-8 Bilaga 7 Ansökan medel för 
trygghetsskapande åtgärder Semlan och Starrmyran

 FAR 2019/237-9 Bilaga 8 Uppföljning 
klimatinvesteringsprojekt
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§ 17
Stockholmsmodellen – förslag på ett strukturerat 
arbetssätt för myndighetsgemensam samverkan kring 
målgruppen sjukskrivna individer som saknar 
sjukpenninggrundande inkomst 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
FAR 2019/260

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen av Stockholmsmodellen – förslag på ett 
strukturerat arbetssätt för myndighetsgemensam samverkan kring 
målgruppen sjukskrivna individer som saknar 
sjukpenninggrundande inkomst.

Sammanfattning av ärendet 
Samordningsförbundet Stockholms stad har, i samarbete med 
stadsdelsförvaltningen Enskede-Årsta-Vantör, tagit fram ett förslag 
på ett strukturerat arbetssätt för myndighetssamverkan kring 
målgruppen sjukskrivna individer som saknar 
sjukpenninggrundande inkomst (SGI) och som har nedsatt förmåga 
på grund av sjukdom och är i behov av rehabiliteringsinsats.

Förslaget består av en processkarta och ett handläggarstöd som 
kallas för Stockholmsmodellen och ska vara bättre anpassad till 
Stockholms förhållanden. Processkartan beskriver parternas 
arbetssätt kring målgruppen. Varje steg i processen är numrerat och 
förklaras i ett bifogat handläggarstöd.

Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget och anser att det är ett 
väl genomarbetat förslag med en tydlig och klar processkarta som 
kommer att öka likställigheten i staden. Utmaningen är tidsåtgången 
för handläggare när de ska sätta sig in i processen. En central 
resurscoach som kan hjälpa till med frågor anser förvaltningen är 
viktigt.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/260-3 (Godkänd - R 2) Stockholmsmodellen - 

förslag på ett strukturerat arbetssätt för myndigheter
 FAR 2019/260-5 Stockholmsmodellen bilaga
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 FAR 2019/260-2 Stockholmsmodellen, underbilaga 2
 FAR 2019/260-4 Stockholmsmodellen, underbilaga 1
 FAR 2019/260-6 Stockholmsmodellen, underbilaga 3
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§ 18
Rapportering till IVO av ej verkställda beslut kvartal 1 
2019 
FAR 2019/249

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger till handlingarna förvaltningens 
redovisning av rapporteringen till Inspektionen för vård och omsorg 
för kvartal 1 år 2019 av ej verkställa beslut enligt socialtjänstlagen 
och lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade.

Sammanfattning av ärendet 
Enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) 
och socialtjänstlagen (SoL) ska kommuner varje kvartal redovisa till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) de gynnande beslut om 
insats eller bistånd som inte har kunnat verkställas inom tre 
månader.

För det första kvartalet i år har förvaltningen rapporterat ett 
gynnande beslut om bostad enligt LSS som inte har kunnat 
verkställas i tid eftersom den enskilde har tackat nej till erbjudande. 
Ett beslut har kunnat verkställas sedan förra kvartalet.

För första kvartalet har förvaltningen även rapporterat sju ej 
verkställda beslut om äldreboende enligt SoL. Två är samma som 
förra kvartalet, fem är nya, och alla har tackat nej till erbjudna 
platser. Ett tidigare rapporterat beslut har nu kunnat verkställas.

Förslag till beslut
Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 
förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/249-2 (Godkänd - R 1) tjut ej verkställda kv 1-

2019
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§ 19
Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor den 13 maj 
2019 
FAR 2019/274

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokollet från funktionshinderrådets 
sammanträde den 13 maj 2019 till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/274-1 Protokoll 190513
 FAR 2019/274-2 Bilaga 190513
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§ 20
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 13 maj 
2019 
FAR 2019/273

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokollet från pensionärsrådets 
sammanträde den 13 maj 2019 till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 165621 190513 protokoll
 165622 190513 bilaga 1
 165623 190513 bilaga 2
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§ 21
Protokoll från utvecklings- och näringslivsrådet den 3 
april 2019 
FAR 2019/269

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokollet från utvecklings- och 
näringslivsrådets sammanträde den 3 april 2019 till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/269-1 Protokoll utvecklings- och näringslivsrådet 

190403
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§ 22
Protokoll från miljörådet den 25 april 2019 
FAR 2019/272

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokollet från miljörådets sammanträde 
den 25 april 2019 till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/272-1 Protokoll 190425
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§ 23
Stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering och övriga 
anmälningsärenden 
2019/000008

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.

Stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering 
(Inom parentes anges, där det är aktuellt, enligt vilken 
ärendegrupp i nämndens delegeringsförteckning som delegerade 
beslut har fattats. Beslut om vidaredelegering fattas enligt 
nämndens beslut 2018-06-14 § 6 om förvaltningschefens rätt att 
vidaredelegera; dnr 1.1-255/2018.)

 
1. 2019-03-20: Resa i tjänsten till Berlin, Tyskland, för 

erfarenhetsutbyte om projektet Stadsdelsmammor. Dnr 1.1-
243/2019. (9:18)

2. 2019-04-08: Rättegångsfullmakt för Gabriella Belestam, 
biträdande enhetschef vid beställarenheten äldre. Dnr 1.1-
242/2019. (Enligt nämndbeslut 2015-11-17, dnr 1.1-
730/2015)

3. 2019-04-16: Beslut om tillförordnad stadsdelsdirektör och 
ombud att föra nämndens talan – den 18 april 2019. Dnr 
FAR 2019/254. (Enligt nämndbeslut 2015-11-17 § 10; dnr 
1.1-730/2015.)

4. 2019-04-24: Tilldelningsbeslut i upphandling av drift och 
underhåll av parkmark samt skötsel av grönytor utmed 
trafikleder inom södra och norra Farsta. Dnr 2.2.2-65/2019. 
(Enligt nämndbeslut 2019-03-07 § 10.)

5. 2019-04-30: Ny belysning i parkleken Fagerlid – 
genomförandebeslut, efter inriktningsbeslut i 
verksamhetsplan 2019. Dnr FAR 2019/263. (8:14)

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/8-7 Sammanställning stadsdelsdirektörens beslut 

och övriga anmälningsärenden 190523
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§ 24
Nämndens frågor och information från förvaltningen 
 
 
 
Inför dagens sammanträde hade Socialdemokraterna och 
Vänsterpartiet lämnat in följande frågor om förskolan Sunnan:
"Farsta stadsdelsnämnd beslutade i december 2012 att 
paviljongen vid Sunnan skulle rivas på grund av att den var i 
väldigt dåligt skick och att en ny byggnad skulle vara uppförd 
till hösten 2013. Sedan har frågan om Sunnans framtid 
fördröjts i samband med de olika planerna som funnits och 
finns för området mellan Farsta Centrum och Sunneplan. 
Vilka besked har förvaltningen fått från SISAB respektive 
Stadsbyggnadskontoret i denna fråga?
Vilken information har personal samt föräldrar fått i fråga om 
vad som kommer att hända med förskolan Sunnan?"
 
Förvaltningen svarade att områdets detaljplan är överklagad 
och vi avvaktar beslut. Personal och vårdnadshavare kommer 
självklart att få information så snart vi själva vet mer. 
Förvaltningen lovade undersöka vad som händer och 
återkomma till nämnden med besked.
 
Avdelningschef Sara Wrethed berättade om planerade 
sommaraktiviteter och även om ett unikt sommarspel för 
seniorer.
 
Lars Bäck (V) riktade följande fråga till majoritetspartierna: 
"Vid sammanträdet i Farsta Stadsdelsnämnd den 31 januari 
2019 tillkännagav ordföranden Lars Jilmstad (M) på en 
muntlig fråga i anslutning till behandlingen av 
Verksamhetsplan och budget för 2019 att den nya majoriteten 
kommer att privatisera olika verksamheter i vår stadsdel. 
Nämndens ordförande sa då att majoriteten håller på att titta 
på detta, men inte är klara. 
 
Vi frågade därför på sammanträdet den 7 mars 2019 om 
ordförande Lars Jilmstad (M) kunde ge stadsdelsnämnden 
och alla anställda ett tydligt besked idag om vilka av Farsta 
Stadsdelsnämnds alla verksamheter som kommer att 
privatiseras. Då svarade Lars Jilmstad (M) och Peter Öberg 
(L) att besked inte kunde ges men att de skulle återkomma.
 
När frågan åter ställdes vid stadsdelsnämndens 
sammanträden den 11 april 2019 svarade ordförande Lars 
Jilmstad (M)”att besked kommer att lämnas framöver.” 
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Frågan om privatisering är ju avgörande för alla invånare och 
alla anställda och handlar ju om hur den offentligt drivna 
välfärden i Farsta kommer att avvecklas. Vi frågar därför åter 
den blågröna majoriteten vilka av Farsta Stadsdelsnämnds 
alla verksamheter som kommer att privatiseras?"
 
Lars Jilmstad (M) svarade att just nu planeras inte någon sådan 
upphandling i Farsta. Däremot planeras centralt i staden en 
upphandling av drift av äldreboenden med målsättningen att hälften 
av verksamheten ska drivas privat och hälften kommunalt.
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§ 25
Borttagen på grund av sekretess 
FAR 2019/267

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/267-1 tjänsteutlåtande och utredning daterad 

2019-03-06
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§ 26
Borttagen på grund av sekretess 
FAR 2019/270

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/270-1 tjänsteutlåtande och utredning daterad 

2019-04-18
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§ 27
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av beslut som har delegerats enligt 6 kap 39 § KL
FAR 2019/271

Handlingar i ärendet
 FAR 2019/271-1 tjänsteutlåtande och utredning daterad 

2019-04-24
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§ 28
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
Protokoll från den 2 maj, den 9 maj (extra sammanträde) och 
den 23 maj 2019
 
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handingarna.
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